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《精通英语面试》

内容概要

在本书中，来自美国的亚历山大先生将教给你有用的商业英语，帮你准备外企面试，同时也会指导你
如何准备大使馆的出国签证面试。本书让你知晓西方面试中的习惯，顺利得到想要的工作。How to
answer in English?Please find in the book.
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《精通英语面试》

作者简介

Christopher Alexander Parsons, also known as Mister Anlerica, has been teaching and learning in China for 5
years. Mister America is a humorous musician, an action fi1mmaker and an avid fan of poetry. He often recites
ancient Chinese poetry, even when no one asks him too. His favorite Tang Dynasty poet is Li Bai the drunkard.
Mister America was born in New York, but has Iived in many cities across the USA. He has traveled to and worked
in many great countries,studying keen languages and kind cultures. He learned early that a teacher's path is a hard
life, but a life full of rewards. He believes that teaching is =caring professionally, and feels that most people can Iearn
though el1joying novels. Mister Ainerica has written five novels, one for every year he was in China. Most of his
stories are about friendship, fighting hatred, and crazy peope.
The humorous author, with a very big nose, was born in the year of the monkey, and is as playful as an orangutan.
He enioys creating art with his friends most of all, and believes beyond a shadow of a doubt that "Art Will Outlast
Hatred."
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书籍目录

引言
第一篇 面试基本知识介绍
第二篇 面试中有关薪水和文化的问题
第三篇 简历
第四篇 精通面试
第五篇 如何获取签证
教师使用提纲
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《精通英语面试》

精彩书评

1、我个人觉得如果要学面试英语的话，普通的面授培训班比较麻烦，要搭车去那边上课，通勤很累
阿。最近市场上很热门的真人外教即时1对1在线英语培训，可以尝试一下。因为是在线培训的，不受
地点的限制，有电脑就可以了。像我在ABC天下英语学商务英语，整套面试流程，包含面试礼仪、口
语用词注意事项等细节，且涉及到商务礼仪、商务会话、商务会议、商务谈判。但是因为我常常要出
差，所以如果要跟客户谈判，还能在线上头两天跟老师进行模拟，把会可能会遇到的场景、句子都学
学，这倒是不错的方式。老师要找比较有经验的，对商务领域有涉猎的，才能帮得到你。建议你要找
可以先进行免费试听的在线培训机构，你可以先感受一下是不是你要的、能不能帮你解决问题。
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